
 
REUNIÓ DE DIRECCIÓ I COORDINACIONS 18 de setembre de 2024  

 
9.30 a 11.00 hores 

 
Assistents  
 
Amelia López Martínez – Directora  
María Luisa Estela Navarro – Coordinadora Adquisicions 
José Miguel Gallego Jiménez – Coordinador Procés Tècnic 
Cristina García Testal – Coordinadora Préstec 
Candela Gimeno Estornell- Coordinadora Suport a la investigació 
María Luisa Tomás Muedra – Coordinadora Informació bibliogràfica i referència 
 
Ordre del dia  
 

● Informació de la Direcció sobre diversos temes 
● Informar sobre les novetats de cada secció: sessions de benvinguda, campanya 

sexennis 
 

1. Execució pressupost 2024 
 

- S'han començat els treballs de substitució de les lluminàries per llums LED, segons 
normativa europea. S'aniran canviat les de tots els despatxos de manera 
progressiva. 

- S'ha renovat el mobiliari del despatx de direcció, que ja compta amb una taula de 
reunions més àmplia, i el mobiliari del despatx d'adquisicions, en el qual hi ha una 
taula més de treball que resultava necessària. 

- Es reformarà la sala del personal, s'ha sol·licitat pressupost per a la demolició parcial 
de la barra i reaprofitar el material per a fer un office en forma de L. Es compta amb 
el vistiplau de la Unitat Tècnica i de Prevenció i està previst que les obres finalitzen a 
tot tardar en la primera quinzena de novembre. 

- Casva ha enviat finalment els pressupostos per al control d'accessos per la porta de 
la sala d'actes i el pàrquing de la biblioteca. Cal fer algunes modificacions en 
aquestos pressupostos i s'espera que estiga llest enguany. 

- S'han reactivat les llums de la rampa i passadissos de la terrassa, que estaven 
tallats des de 2021. Amb la reforma del campus, ha augmentat el tràfic de persones 
per aquestes zones i la direcció no considera segur que estigueren amb tan poca 
il·luminació. 

- S'estan demanant pressupostos per a actualitzar el sistema de megafonia. 
- Aquest estiu s'han pintat els despatxos i passadissos de l'ala de procés, adquisicions 

i coordinacions; s'han netejat tots els estors de la biblioteca i fet una actuació sobre 
totes les passarel·les per a revitalitzar la fusta. Aquest nou procediment és més 
sostenible i econòmic que l'anterior tractament amb oli. 

 
 
 



 
2. Aniversari 

 
Com que s'ha convidat a la Rectora i Vicerector actual i anteriors a l'aniversari de la 
biblioteca, aquest tema a passat a organitzar-lo Protocol i estem pendents de la data 
disponible al novembre. 
 
 

3. Enquestes no usuaris i Benvinguda 
 

- Des de la secció de qualitat se'ns demana la col·laboració per a passar enquestes a 
usuaris externs (estudiants d'instituts, opositors...) 

- El 17 d'octubre és la Benvinguda al Campus de Tarongers, de 10 a 14. Ens 
sol·liciten persones voluntàries per a l'estand de BibliotequesUV. Les persones 
interessades han de contactar amb la seua coordinadora. 

 
 

4. Seccions 
 
Les coordinadores informen que el treball en les seccions avança segons el que es preveu. 
 
 
 


